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Abstract (en)
The refrigerator has a shell-like interior container (2) with an interior space (3) that is divided into individual cooling chambers with lighting elements
(9, 10) e.g. light bulb or LED, by partition walls (4, 5). The partition walls are formed as double walls with a hollow space, and the lighting elements
are equipped at a front-sided region of the hollow space. A light cone (16) produced with the lighting elements is aligned with the cooling chambers
lying below the walls. The elements comprise a cartridge-like housing, which is inserted into a lining of the walls.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Kühlschrank mit einem schalenförmigen Innenbehälter (2), dessen Innenraum (3) durch eine oder mehrere Trennwände
(4, 5) in einzelne Kühlkammern (6, 7) mit Beleuchtungselementen (9, 10) unterteilt ist. Die Trennwände (4, 5) sind als Doppelwände mit einem
Hohlraum (8) ausgebildet. Die Beleuchtungselemente (9, 10) sind mittig im stirnseitigen Bereich des Hohlraumes eingebaut. Zwecks einer
angenehmen Beleuchtung der Kühlkammern sind sie in den Trennwänden (4, 5) so angeordnet, dass ihr Lichtkegel (16) auf die jeweils darunter
liegende Kühlkammer gerichtet ist.
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